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Zápis z 11. zasedání Zastupitelstva města Veltrusy, konaného 18. 10. 2023 od 18:30 hodin. 
 

Místo konání: Komunitní centrum U Havrana (Chotkova 65, Veltrusy) 

Doba trvání: 18:36 – 22:08 

Přítomni: Mgr. Bělková Barbora, Mgr. Dekastello Soňa, Ing. Hrubešová Ludmila, Kohout 
Lukáš, Bc. Koldinský Michal, Krčmová Věra, Ing. Machová Soňa, Ph.D (odchod 

21:57), Ing. Novák Martin, Pražák Antonín (odchod 22:01), Mgr. Víšková Václava, 
Mgr. Volák Filip 

Nepřítomni: - 

Ověřovatelé: Mgr. Dekastello Soňa, Bc. Koldinský Michal 

Předsedající: Mgr. Filip Volák (starosta) 

Zapisovatelka: Nikola Formanová 

Občané: 4 

Datum vyhotovení zápisu: 26. 10. 2023 

 

Program zasedání:  

1) Úvod, schválení programu 

2) Schválení ověřovatelů 

3) Ke schválení zastupitelstvem města (kromě veřejných zakázek) 
a) Darovací smlouva (Povodí Vltavy, s. p.) 
b) Žádost o podporu domácí hospicové péče (Hospic Tempus, z. s.) 
c) Vstup města do spolku Otevřená města, z. s. 
d) Veřejnoprávní smlouva o poskytování dotací (Sociální služby města Kralupy nad Vltavou, p. o.) 

e) Delegace zástupce na valnou hromadu společnosti VKM, a. s. 
f) Smlouva o spolupráci – Projekt “Chytré zastávky” (IDSK, p. o.) 
g) Žádost o poskytnutí dotace (AFK Veltrusy, z. s.) 
h) Schválení nájemní smlouvy na pronájem zubní ordinace (Palackého 117) 
i) Veřejnoprávní smlouva o výkonu činností městské policie mezi Veltrusy a Nelahozevsí 
j) Stanovení počtu zaměstnanců Městského úřadu Veltrusy 

4) Veřejné zakázky 

a) Veřejná zakázka na zhotovitele přístavby ZŠ – informace 

b) Smlouva o dodání a montáži herních prvků 

5) Informace 

a) Vedení obce (a případní hosté) 
i. Probíhající opravy a chystané projekty 

ii. Akce ve městě 

iii. Různé 

b) Výborů a komisí 
c) Zastupitelů 

6) Diskuze 

7) Závěr  
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1. ÚVOD, SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

V 18:36 přivítal starosta všechny přítomné a zahájil 11. zasedání Zastupitelstva města Veltrusy.  

Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 zákona 
o obcích byla na úřední desce Městského úřadu ve Veltrusích zveřejněna v souladu 
se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 11. 10. 2023 do 18. 10. 2023. Současně byla 

zveřejněna na „elektronické úřední desce“. 

Starosta z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 1) dále konstatoval, 
že přítomno je 11 členů zastupitelstva (z celkového počtu 11 členů), takže zastupitelstvo 
je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 

Starosta dále upozornil, že ze zasedání zastupitelstva města se pořizuje audiozáznam 
pro potřeby vyhotovení zápisu a zasedání bude streamováno, aby k němu měli přístup občané 
online. Ze streamu je zároveň pořizován záznam, který bude zveřejněn na kanálu YouTube 

města Veltrusy (https://www.youtube.com/@mestoveltrusy).  

Starosta seznámil přítomné s aktuálním návrhem programu, který doznal dvou změn, 
a to přidání bodu 3j) Změna organizační struktury Městského úřadu Veltrusy a bodu 

4b) Smlouva o dodání a montáži herních prvků. Starosta dal hlasovat o návrhu programu. 

NÁVRH USNESENÍ 

Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje následující program 11. zasedání: 
1) Úvod, schválení programu 

2) Schválení ověřovatelů 

3) Ke schválení zastupitelstvem města (kromě veřejných zakázek) 
a) Darovací smlouva (Povodí Vltavy, s. p.) 
b) Žádost o podporu domácí hospicové péče (Hospic Tempus, z. s.) 

c) Vstup města do spolku Otevřená města, z. s. 
d) Veřejnoprávní smlouva o poskytování dotací (Sociální služby města Kralupy nad Vltavou, p. o.) 

e) Delegace zástupce na valnou hromadu společnosti VKM, a. s. 
f) Smlouva o spolupráci - Projekt “Chytré zastávky” (IDSK, p. o.) 
g) Žádost o poskytnutí dotace (AFK Veltrusy, z. s.) 
h) Schválení nájemní smlouvy na pronájem zubní ordinace (Palackého 117) 

i) Veřejnoprávní smlouva o výkonu činností městské policie mezi Veltrusy a Nelahozevsí 
j) Stanovení počtu zaměstnanců Městského úřadu Veltrusy 

4) Veřejné zakázky 

a) Veřejná zakázka na zhotovitele přístavby ZŠ – informace 

b) Smlouva o dodání a montáži herních prvků 

5) Informace 

a) Vedení obce (a případní hosté) 
i. Probíhající opravy a chystané projekty 

ii. Akce ve městě 

iii. Různé 

b) Výborů a komisí 
c) Zastupitelů 

6) Diskuze 

7) Závěr 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 10 členů, proti návrhu 0 členů, zdržel se 1 člen 

(Ing. Hrubešová). 

Návrh byl schválen jako usnesení č. 1. 

Záznam projednání bodu: 
https://www.youtube.com/watch?v=5plKR-WL1LQ&t=317s 

https://www.youtube.com/@mestoveltrusy
https://www.youtube.com/watch?v=5plKR-WL1LQ&t=317s
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2. SCHVÁLENÍ OVĚŘOVATELŮ 

Dle jednacího řádu Zastupitelstva města Veltrusy starosta požádal zastupitelku 

Mgr. Soňu Dekastello a zastupitele Bc. Michala Koldinského o ověření zápisu tohoto 
zasedání. Oslovení zastupitelé souhlasili. Starosta dal o návrhu hlasovat. 

NÁVRH USNESENÍ 

Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje zastupitelku Mgr. Soňu Dekastello a zastupitele 
Bc. Michala Koldinského ověřovateli 11. zápisu ze dne 18. 10. 2023. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 11 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 2. 

Záznam projednání bodu: 
https://www.youtube.com/watch?v=5plKR-WL1LQ&t=388s 

3. KE SCHVÁLENÍ ZASTUPITELSTVEM MĚSTA 

3a) Darovací smlouva (Povodí Vltavy, s. p.) 

Předkladatel: místostarostka Barbora Bělková 

Hosté:  (ředitel Povodí Vltavy – závod Dolní Vltava)  

Na základě smlouvy o smlouvě budoucí darovací ze dne 30. 6. 2011 (část 6 podkladů) se město 
Veltrusy zavázalo k převzetí protipovodňové ochrany (PPO), vybudované ve Veltrusích, 
do svého vlastnictví. Tento závazek byl rovněž podmínkou dotačního programu „Podpora 
prevence před povodněmi II” od Ministerstva zemědělství (část 5 podkladů – smlouva o účasti 
na programu 129 120), ze kterého byla výstavba protipovodňové ochrany financována. Stavba 
má za úkol eliminovat aktivní zónu proudění při průtoku dvacetileté vody (Q20) v okrajových 
částech Veltrus a přes zámecký park.  

Předmětem daru jsou následující objekty: 
• SO 01 Ochranná zeď „Na dílcích“; 
• SO 02 Ochranná zeď „U Blaněk“; 
• SO 03 Ochranná hrázka „U Blaněk“; 
• PS 01 Protipovodňové hrazení průchodu k vorové propusti 

a pozemky: 

• parc. č. st. 1423 (12 m2 - zeď podél chodníku k řece pod železným mostem),  
• parc. č. st. 1424 (131 m2 - zeď podél chodníku k násypce „U Blaněk”),  
• parc. č. st. 1444 (1 m2 - část zdi u násypky „U Blaněk”) 
• a parc. č. st. 1648 (85 m2 - zeď podél slalomového kanálu). 

Celková hodnota daru je 26.257.121,03 Kč. 

Místostarostka předkládá ke schválení darovací smlouvu (část 2 podkladů) včetně příloh (část 
3 a 4 podkladů). Město bude po uzavření smlouvy povinno provádět údržbu a opravy 

protipovodňové ochrany na vlastní náklady, rovněž ji pojistit. Do konce roku 2036 se město 
zavazuje nepřevést předmět daru do cizího majetku a nezměnit jeho užívání. V případě 
nedodržení této podmínky hrozí městu Veltrusy smluvní pokuta ve výši 23.793.218,65 Kč. 

Uzavřením darovací smlouvy zaniká Smlouva o výpůjčce protipovodňového opatření ze dne 

10. 10. 2012. 

https://www.youtube.com/watch?v=5plKR-WL1LQ&t=388s
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DISKUZE 

Do diskuze se zapojili: zastupitelka Hrubešová, , zastupitelka Krčmová, 
Ing. Štulík, zastupitel Koldinský, zastupitelka Machová, starosta Volák 

Zastupitelka Hrubešová se ptá, proč je výše pokuty tak vysoká.  odpovídá, že výše 
pokuty a další podmínky byly stanoveny pravidly dotačního programu. 

Zastupitelka Krčmová se ptá, na co se pojistka vztahuje a jaká je spoluúčast.  

odpovídá, že nedokáže odpovědět. Starosta reaguje, že pojistka se vztahuje na poškození, 
spoluúčast je v řádech tisíci korun. Ing. Štulík si myslí, že pojistka se vztahuje hlavně na mobilní 
části, u betonové zdi není co poškodit. Upozorňuje, že materiál, kterým je zpevněná hráz, se 
už v jedné části rozpadá a že je potřeba na hráz zajistit zákaz vjezdu, upozorňuje na to již delší 
dobu. Dále je potřeba umístit zákaz vjezdu i podél protipovodňové zdi. Starosta děkuje za 

připomenutí, je potřeba také nechat zaměřit hranice pozemků podél hráze kvůli ochraně 
stromů. 

Zastupitel Koldinský apeluje na kontrolu hráze a realizaci nutných oprav. O hráz se má město 
starat již 10 let a žádné investice do zdi se zatím nerealizovaly.  vysvětluje, že PPO 
ve Veltrusích spadá do 4. kategorie PPO a ty vyžadují prohlídku 1x za 10 let, tj. v roce 2033 

(letos byla uskutečněna v dubnu). Nyní je PPO z technického hlediska v pořádku. Databázi 
všech PPO včetně jejich technicko-bezpečnostního stavu vede také ministerstvo zemědělství. 

Starosta se ptá na novinky s projektovou dokumentací na opravu starého mostu.   

odpovídá, že dokumentace se připravuje, přednost bude mít oprava jezů.  se ptá 
na stav PPO zámeckého parku, starosta odpovídá, že by se měla tvořit studie proveditelnosti, 
ale detaily nezná, propojí  s panem kastelánem. 

NÁVRH USNESENÍ a/ 

Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje uzavření předložené darovací smlouvy mezi městem 
Veltrusy a Povodím Vltavy, s.p., na přijetí vodního díla „Protipovodňové ochrany města 
Veltrusy” a souvisejících pozemků do svého vlastnictví se všemi závazky a pověřuje starostu 

města Veltrusy Mgr. Filipa Voláka podpisem této smlouvy. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 11 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 3. 

Zastupitelka Machová se ptá, zda chápe správně, že je most v tak dobrém stavu, 
že by v horizontu několik let nemělo dojít k omezení provozu.   odpovídá, 
že k omezení provozu dojde až v rámci rekonstrukce mostu. 

Místostarostka se ptá, zda stále platí zákaz vjezdu vozidel stánkařů při každoročním 
Happeningu na starém mostě.   odpovídá, že jde o to, aby nebylo vyvíjeno 
dynamické zatížení (shluk tančících lidí apod.). 

Záznam projednání bodu: 
https://www.youtube.com/watch?v=5plKR-WL1LQ&t=454s 

3b) Žádost o podporu domácí hospicové péče (Hospic Tempus, z. s.) 

Předkladatel: starosta Filip Volák 

Na základě doručené žádosti Hospicu Tempus, z. s. ze dne 5. 9. 2023 (část 2 podkladů) 
navrhuje vedení obce poskytnout žadateli částku 10.000 Kč jako finanční dar na základě 
darovací smlouvy (část 3 podkladů). Částka bude použita na pokrytí cestovních a mzdových 
nákladů zdravotnických pracovníků poskytujících domácí hospicovou péči občanům města 

https://www.youtube.com/watch?v=5plKR-WL1LQ&t=454s
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Veltrusy. V tomto roce pracovníci hospicu dosud pomáhali ve dvou rodinách a vykonali 
7 návštěv bez omezení času. 

Tato částka bude využita ze schváleného § 4351, pol. 5222 (pečovatelská služba). 

DISKUZE 

Do diskuze se zapojili: zastupitelka Víšková, , starosta Volák 

Zastupitelka Víšková vysvětluje, že zákon o obcích jasně říká, že zastupitelstvo schvaluje dary 
a dotace. O darovací smlouvu se jedná v případě, že jsou finanční prostředky vynaloženy 
na soukromoprávní účel. O veřejnoprávní smlouvu se jedná v případě, že jsou prostředky 
vynaloženy na veřejný zájem. Tyto informace jsou uvedeny i v příručce Ministerstva vnitra.  

Starosta požádal právničku  o její právní názor.  vysvětluje, 
že mezi těmito 2 způsoby není jen formální rozdíl, ale i obsahový. Evropská unie se snaží 
zamezit dotování veřejných prostředků do různých činností. Jednou z výjimek je služba, která 
je obecně hospodářského zájmu, kam patří i pečovatelská služba. Sociální služby města 
Kralupy nad Vltavou jako obecně prospěšný spolek má právo přijímat veřejné prostředky 
prostřednictvím veřejnoprávních smluv na základě pověření, že je spolkem obecně 
hospodářského zájmu. Příspěvkové organizace zároveň získávají finanční prostředky i darovací 
cestou, protože nemohou být 100% financovány veřejnými prostředky. Organizace Sociální 
služby města Kralupy nad Vltavou, o. p. s. má s tímto zásadní potíže, více než 90 % finančních 
prostředků je přijímáno z veřejných prostředků obecních rozpočtů a je problém získat 10 % 
ze soukromého sektoru. V tomto případě by uvítala schválení darovací smlouvy, oběma 
stranám to pomůže především v jednodušší administrativě. 

NÁVRH USNESENÍ 

Zastupitelstvo města Veltrusy projednalo žádost Hospic Tempus, z. s. ze dne 5. 9. 2023, 

schvaluje poskytnutí daru ve výši 10.000 Kč spolku Hospic Tempus, z. s. a pověřuje 
starostu podpisem darovací smlouvy. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 11 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 4. 

Záznam projednání bodu: 
https://www.youtube.com/watch?v=5plKR-WL1LQ&t=1634s 

3c) Vstup města do spolku Otevřená města, z. s. 
Předkladatel: místostarosta Lukáš Kohout 

Otevřená města, z. s. je nezisková organizace specializující se na digitalizaci veřejné správy. 
Vyvíjí aplikace pro veřejnou správu v režimu tzv. otevřeného kódu, což umožňuje si aplikace 
v případě potřeby nechat upravit libovolným dodavatelem a snižuje závislost na dodavatelích 
uzavřených systémů.  

Členství ve spolku pro obce do 5.000 obyvatel stojí 3 Kč za občana za rok, tzn. 6.879 Kč 
v případě Veltrus (2 293 obyvatel k 1. 1. 2023). Za tento příspěvek město získá přístup 
k aplikacím: 

• CityVizor – rozklikávací rozpočet 
• DSW2 – aplikace pro správu dotačních programů města 

• Průběžné skenování zranitelnosti – kybernetická bezpečnost 

• Open Energoman – energetický management obecního majetku 

• CSGOV - šablona webových stránek pro obce v jednotném designu veřejné správy 

https://www.youtube.com/watch?v=5plKR-WL1LQ&t=1634s
https://cityvizor.cz/landing
https://dsw2.otevrenamesta.cz/about
https://www.otevrenamesta.cz/projects/3/
https://www.otevrenamesta.cz/projects/4
https://www.csgov.cz/
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Členství vzniká schválením podané přihlášky a následným zaplacením členského příspěvku. 
Přihláškou (část 2 podkladů) se člen zavazuje k souhlasu s aktuálním zněním stanov spolku 

(část 3 podkladů) a se všeobecnými obchodními podmínkami (část 4 podkladů). 

DISKUZE 

Do diskuze se zapojili: zastupitelka Krčmová, zastupitelka Víšková, místostarosta Kohout  

Zastupitelka Krčmová se ptá, kdy byl tento spolek založen a kolik má členů. Místostarosta 
odpovídá, že spolek funguje minimálně 8 let a má přes 20 členů, jako je hl. m. Praha, Benešov, 
Dobříš, Brno, Ostrava, nově i Krajský úřad Středočeského kraje atd. 

Zastupitelka Víšková doporučuje ve všeobecných obchodních podmínkách prověřit, 
zda je k softwaru poskytována i licence. Místostarosta Kohout situaci prověří. 

NÁVRH USNESENÍ 

Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje podání přihlášky o řádné členství ve spolku Otevřená 
města, z. s., Hudcova 239/7, 621 00 Brno, IČO: 051 29 061, včetně výše ročního příspěvku 
3 Kč/občan a pověřuje místostarostu města Lukáše Kohouta k podání přihlášky a zastupování 
města Veltrusy ve spolku. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 9 členů, proti návrhu 1 člen (Ing. Hrubešová), zdržel se 1 člen 
(p. Pražák). 

Návrh byl schválen jako usnesení č. 5. 

Záznam projednání bodu: 
https://www.youtube.com/watch?v=5plKR-WL1LQ&t=2355s 

3d) Veřejnoprávní smlouva o poskytování dotací (Sociální služby města 
Kralupy nad Vltavou, p. o.) 

Předkladatel: starosta Filip Volák 

Hosté:  (ředitelka Sociální služby města Kralupy nad Vltavou, p. o.) 

Na základě žádosti ředitelky příspěvkové organizace Sociální služby města Kralupy nad Vltavou 
předkládá starosta města zastupitelstvu ke schválení aktualizovanou „Veřejnoprávní smlouvu 
o poskytování dotací“ (část 2 podkladů). Důvodem je aktualizace smlouvy s ohledem na 

platnou legislativu a dílčí potřebné změny. Tyto změny ve smlouvě se týkají především četnosti 
úhrad za provedené služby, které budou nově čtvrtletní, a sice na základě jednotlivých žádostí 
o individuální dotaci. Schválení smlouvy je potřeba doplnit usnesením o přistoupení města 
Veltrusy k pověření Středočeského kraje (část 6 podkladů). Cesta pečovatelky bude nově 
účtována ve výši 100 Kč za každou započatou půlhodinu. 

Město Veltrusy tedy hradí pracovní síle (zaměstnankyni Sociálních služeb města Kralup 
nad Vltavou): 

• částku 100 Kč za každou započatou půlhodinu strávenou na cestě ke klientovi 
• 10 Kč/km (náklady na cestovné); viz předložená veřejnoprávní smlouva. 

Výše uvedené cestovné hradí město Veltrusy formou „dotace“, neboť se jedná o službu 
obecně hospodářského zájmu, kterou může příspěvková organizace Sociální služby města 
Kralupy n/Vlt hradit z veřejných prostředků jen na základě veřejnoprávní smlouvy a každá 
jednotlivá úhrada je terminologicky dotací (viz část 4 podkladů). 

https://docs.google.com/document/d/14gJSg_6jgEqxnQO6cvHFFF_KvxjiftWu/view
https://or.justice.cz/ias/ui/vypis-sl-firma?subjektId=936432
https://drive.google.com/file/d/1uCYMZHxKMczAZQpOXpYZ9ecOnCthiXXG/view
https://www.youtube.com/watch?v=5plKR-WL1LQ&t=2355s
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Klient (= občan města Veltrusy) dále uzavírá se Sociálními službami „Smlouvu o poskytnutí 
sociální služby“ (část 3 podkladů) dle vybraného typu služeb a dle schváleného ceníku Radou 
města Kralupy n/Vlt (ze dne 23. 1. 2023, část 5 podkladů). 

Spolupráce s dojíždějící pečovatelkou probíhá bez problémů, službu využívá zpravidla 3 – 6 

občanů Veltrus. 

DISKUZE 

Do diskuze se zapojili: , místostarosta Kohout 

 vysvětluje provedené změny oproti původně uzavřené smlouvě. Velice si váží 
podpory města jejich občanům, poslední dobou to není již tak obvyklé. Místostarosta Kohout 
by rád paní ředitelce poděkoval za práci, kterou dělá, protože je velmi důležitá. 

NÁVRH USNESENÍ 

Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje předloženou „Veřejnoprávní smlouvu o poskytování 
dotací“, která bude zajišťovat poskytování sociálních služeb pro občany města Veltrusy 
příspěvkovou organizací Sociální služby města Kralupy nad Vltavou, p. o., s účinností 
od 19. 10. 2023 na dobu neurčitou. 

Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje přistoupení k Pověření Středočeského kraje 
pod smlouvou č. S-1598/SOC/2023 uzavřenou s organizací Sociální služby města Kralupy 
nad Vltavou, příspěvková organizace, dne 1. 3. 2023. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 11 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 6. 

Záznam projednání bodu:  
https://www.youtube.com/watch?v=5plKR-WL1LQ&t=2967s 

3e) Delegace zástupce na valnou hromadu společnosti VKM 

Předkladatel: místostarosta Lukáš Kohout 

Z podnětu představenstva Vodárny Kladno – Mělník, a. s. a v souladu se zákonem o obcích 
přísluší zastupitelstvu obce pravomoc delegovat zástupce města na jednání valné hromady, 
kde má obec majetkový podíl. Vedení města navrhuje, aby byl delegátem starosta Filip Volák 
a jeho náhradníky: starosta Kralup nad Vltavou pan Libor Lesák a pan Lukáš Kohout, 
místostarosta Veltrus. 

DISKUZE 

Do diskuze se zapojili: zastupitel Koldinský, zastupitelka Víšková, starosta Volák, místostarosta 
Kohout 

Zastupitel Koldinský se ptá, zda pořadí náhradníků hraje roli a zda by neměl být první v pořadí 
místostarosta Kohout. 

Zastupitelka Víšková doporučuje změnit slučovací poměr u náhradníků “a” za “nebo” a jak 
zmiňoval zastupitel Koldinský, určit pořadí náhradníků. Může nastat situace, kdy bude 
hlasování přítomen pouze jeden z náhradníků a hlasování bude neplatné. Starosta navrhuje 

do usnesení doplnit číslování náhradníků. Místostarosta Kohout konstatuje, že v případě 
přítomnosti pana Lesáka se valné hromady již nemusí účastnit on. Pan Lesák zastupuje město 
Kralupy na každé valné hromadě, přítomen je tedy vždy. Místostarosta Kohout pojede pouze 

v případě, kdy se nebude moci valné hromady účastnit starosta a za pana Lesáka by jel 

https://www.youtube.com/watch?v=5plKR-WL1LQ&t=2967s
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náhradník. Zastupitel Koldinský konstatuje, že pan Lesák může být na valné hromadě 
přítomen a nemusí zastupovat město Veltrusy. 

NÁVRH USNESENÍ 

Zastupitelstvo města schvaluje v souladu s § 84, odst. 2, písm. g) zákona č. 128/2000, Sb. 
(Zákon o obcích v platném znění) zástupce pro všechny druhy valných hromad pro rok 2024 
společnosti „Vodárny Kladno-Mělník, a. s.", IČO 46356991, a to starostu Mgr. Filipa Voláka 
a jeho náhradníky: starostu Kralup nad Vltavou pana Libora Lesáka a místostarostu města 
Veltrusy Lukáše Kohouta. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 11 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 7. 

Záznam projednání bodu: 
https://www.youtube.com/watch?v=5plKR-WL1LQ&t=3378s 

3f) Smlouva o spolupráci – Projekt „Chytré zastávky” (IDSK, p. o.) 

Předkladatel: místostarostka Barbora Bělková 

Integrovaná doprava Středočeského kraje (IDSK), Oddělení telematiky a dopravy v klidu 
nabídla městu Veltrusy modernizaci zastávkového informačního systému v podobě 
tzv. „chytrého označníku”, který by byl financován z dotačního programu Integrované 
teritoriální investice. Modernizace spočívá v instalaci elektronického označníku vybaveného 
nízkoenergetickým informačním panelem s technologií e-paper zobrazujícím aktuální 
informace o odjezdech spojů veřejné dopravy. Označníky disponují také hlasovými výstupy 
pro nevidomé a slabozraké. Ve Veltrusích budou v případě úspěšné žádosti o dotaci 
instalovány 2 označníky na zastávce na náměstí.  
IDSK má na starosti veřejnou zakázku na výběr dodavatele, realizaci (veškeré stavební práce), 
pojištění i následnou údržbu označníků, které budou po dobu udržitelnosti v jejím majetku. 
S realizací chytrých zastávek na území Středočeského kraje by se mělo začít v dubnu 2024, 
udržitelnost projektu činí 5 let, poté mohou být označníky převedeny do majetku obce. 

Město Veltrusy bude hradit náklady spojené s provozem informačního panelu, které 
by neměly překročit 10.000 Kč/rok/kus (mobilní data, přístup na server, zobrazení dat, 
pravidelný upgrade systému, technickou podporu, uživatelský vstup obci s možností 
zveřejňování informací pro veřejnost). Díky technologii e-paper a vestavěné baterii nebude 
nutné zařízení napojit na elektrickou síť ani ho vybavit solárním zdrojem. 

Místostarostka Barbora Bělková předkládá ke schválení návrh smlouvy o spolupráci (viz část 2 
podkladů) včetně příloh (část 3 a 4 podkladů). 

DISKUZE 

Bez diskuze. 

NÁVRH USNESENÍ 

Zastupitelstvo města Veltrusy souhlasí s uzavřením předložené Smlouvy o spolupráci 
při modernizaci zastávkového informačního systému na území Středočeského kraje 
s organizací Integrovaná doprava Středočeského kraje, p. o., Sokolovská 100/94, Karlín, 
186 00 Praha 8, IČO: 05792291 a pověřuje místostarostku města Veltrusy Mgr. Barboru 

Bělkovou podpisem smlouvy. 

https://www.youtube.com/watch?v=5plKR-WL1LQ&t=3378s
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HLASOVÁNÍ: pro návrh 9 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželi se 2 členové 
(Ing. Hrubešová, p. Pražák). 

Návrh byl schválen jako usnesení č. 8. 

Záznam projednání bodu: 
https://www.youtube.com/watch?v=5plKR-WL1LQ&t=3811s 

3g) Žádost o poskytnutí dotace (AFK Veltrusy, z. s.) 

Předkladatel: místostarostka Barbora Bělková 

Na základě doručené žádosti spolku Atletický fotbalový klub Veltrusy, z. s. ze dne 5. 10. 2023 

(část 2 podkladů) navrhuje vedení obce poskytnout žadateli částku 80.000 Kč na základě 
veřejnoprávní smlouvy. Částka bude použita na opravu komína a výměnu krbových kamen 
v klubovně Atletického fotbalového klubu. Tato částka bude využita ze schváleného § 3419. 

Rozpočet: 
Celkové náklady: 128.026 Kč 

Vlastní zdroje: 28.000 Kč 

Sponzorské dary: 20.000 Kč 

Požadovaná dotace: 80.000 Kč 

Předpokládaná doba dokončení do 30. 11. 2023. 

DISKUZE 

Do diskuze se zapojil: zastupitel Novák 

Zastupitel Novák oznámil, že je ve střetu zájmů jako člen spolku. V případě dotazů je připraven 
zodpovědět případné dotazy. 

NÁVRH USNESENÍ 

Zastupitelstvo města Veltrusy projednalo žádost o poskytnutí individuální dotace pro Atletický 
fotbalový klub Veltrusy, z. s., ze dne 5. 10. 2023, schvaluje poskytnutí dotace ve výši 80.000 Kč 
spolku Atletický fotbalový klub Veltrusy, z. s. a pověřuje starostu podpisem veřejnoprávní 
smlouvy o poskytnutí dotace. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 11 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 9. 

Záznam projednání bodu:  
https://www.youtube.com/watch?v=5plKR-WL1LQ&t=4029s 

3h) Schválení nájemní smlouvy na pronájem zubní ordinace (Palackého 117) 

Předkladatel: starosta Filip Volák 

Hosté:  (zájemkyně o prostory) 

Na základě dokončených prostor ve druhém nadzemním podlaží lékařského domu (Palackého 
č.p. 117) schválilo Zastupitelstvo města Veltrusy na svém 10. zasedání (dne 6. 9. 2023), 

zveřejnění záměru pronajmout předmětné nebytové prostory v tomto objektu. Záměr byl 
zveřejněn od 8. 9. 2023 do 24. 9. 2023 na úřední desce. Na daný záměr reagoval  

 se zájmem o dlouhodobé provozování dvou plně vybavených zubních ordinací, 
přičemž nově založená společnost BocchiDent s.r.o. potvrdila investici na vybavení ordinací 

https://www.youtube.com/watch?v=5plKR-WL1LQ&t=3811s
https://www.youtube.com/watch?v=5plKR-WL1LQ&t=4029s
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v hodnotě 2,56 resp. 3 mil. Kč (zejména 2 zubařská křesla, panoramatický rentgen a další 
vybavení). Nájemce požaduje záruku, resp. účinnost trvání smlouvy na minimálně 5 let. 

Cena za nájem předmětných prostor (dvě ordinace se zázemím a čekárna) byla zachována 
(100 Kč/m2 plochy/měsíčně). Za celkovou rozlohu podlahové plochy 111,77 m2 (část 3 
podkladů) bude výsledné měsíční nájemné činit 11.177 Kč měsíčně (bez energií a spotřeby 
vody). 

Vedení města nyní předkládá zastupitelům ke schválení hlavní podmínky nájemní smlouvy 
(část 2 podkladů) o nájmu prostoru sloužícího k podnikání v druhém nadzemním podlaží 
nového „Lékařského domu“ na adrese Palackého č.p. 117 s nájemcem  

, nar. , bytem  (jednatelka nové spol. BocchiDent 
s.r.o.). 

DISKUZE 

Do diskuze se zapojili: zastupitelka Machová, , , 
zastupitelka Krčmová, zastupitelka Hrubešová, starosta Volák, zastupitelka Víšková 

 jako zprostředkovatel promluvil o současném stavu připravenosti nové zubní 
ordinace: jsou nachystaní lékaři, nakoupené vybavení, je potřeba jen dořešit smlouvu. 
Ve vybavení bude i velký RTG a zařízení na poskytování dentální hygieny. Tu by poskytovali 
ovšem lékaři pouze pro své klienty v rámci prevence. 

 je ředitelka dentální kliniky ve Vysočanech (14 ordinací), kde se provádějí i větší 
chirurgické zásahy (i u dětí), implantologie… Do Veltrus vybírala co nejuniverzálnějšího lékaře 
– specialistu na prototetiku, drobnou chirurgii, vychází dobře i s dětmi. Děti se budou přijímat 
s celou rodinou. Individuálně lze v případě potřeby využít služeb dalších specialistů z pražské 
kliniky, kteří by do Veltrus mohli dojíždět při nakumulování více klientů. 

Zastupitelka Machová se ptá, zda budou 2 lékaři ve Veltrusích na plný úvazek,  

potvrzuje, že ano, dokonce se uvažuje o prodloužených ordinačních hodinách, které by mohl 
pokrýt třetí lékař. Zastupitelka se dále ptá, zda budou mít veltruští občané přednost při 
registraci,  reaguje, že ano, není cílem zřizovat ve Veltrusích ordinaci a přivést sem 
pražskou klientelu. Zhruba měsíc před otevřením budou veltruští občané informováni 
o možnosti přednostní registrace, na základě které pak budou zváni na preventivní prohlídku. 

Zastupitelka Krčmová se ptá na smlouvy s pojišťovnami,  odpovídá, že budou, 
jen je potřeba nejdřív podepsat smlouvu s městem. Zastupitelka se ptá na kapacitu, kolik jsou 
schopni pokrýt klientů,  nemluví o žádném omezení. 

Zastupitelka Hrubešová se ptá na kolaudaci 2. nadzemního podlaží, starosta doufá, 
že se to brzy povede, zatím je zažádáno o kolaudaci hygieničkou, ta přijede jednou 
před vybavením ordinace, podruhé zkolaudovat vybavení. Zastupitelka se dále ptá na datum 
otevření,  odpovídá, že do měsíce od kolaudace je možné začít ordinovat, 
je to závislé na kolaudaci. 

Starosta upřesnil, že smlouva ještě není ve finálním stavu, ale podstatné věci jsou výměry 
prostor, cena za pronájem na m2, doba trvání smlouvy min 5 let. Zastupitelka Víšková 
nedoporučuje schvalovat konkrétní znění smlouvy, souhlasí s návrhem usnesení tak, jak je.   

NÁVRH USNESENÍ 

Zastupitelstvo města Veltrusy souhlasí s uzavřením nájemní smlouvy o nájmu prostor 
sloužícího k podnikání v druhém nadzemním podlaží „Lékařského domu“ na adrese: Palackého 
č. p. 117, Veltrusy, který je součástí pozemku parc. č. st. 146, a to s nájemcem  
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, nar. , bytem  za cenu 11.177 Kč měsíčně, 
a to na období min. 5 let a pověřuje starostu k podpisu této smlouvy. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 11 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 10. 

Záznam projednání bodu:  
https://www.youtube.com/watch?v=5plKR-WL1LQ&t=4297s 

3i) Veřejnoprávní smlouva o výkonu činností městské policie mezi městem 
Veltrusy a obcí Nelahozeves 

Předkladatel: starosta Filip Volák 

Hosté: Jakub Brynda (starosta obce Nelahozeves) 

Na základě nabídky vedení obce Nelahozeves na významnou finanční podporu rozšíření 
Městské policie (MP) Veltrusy o 1-2 strážníky informuje vedení města o záměru připravit 
a předložit ke schválení smlouvu o výkonu činností městské policie mezi městem Veltrusy 
a obcí Nelahozeves. V této smlouvě se obec Nelahozeves zaváže k tomu, že bude hradit 
veškeré náklady na 1 nebo 2 strážníky, kteří mají prioritně působit na katastru obce 
Nelahozeves. Obec Nelahozeves poskytne též vůz a dislokované pracoviště (kancelář), 
která je nedaleko nádraží Nelahozeves. 

V této souvislosti je třeba uvést, že se už delší dobu uvažuje o rozšíření Městské policie 
Veltrusy a o potřebném pokrytí našeho mikroregionu nejen z hlediska bezpečnosti, ale také 
o lepší zastupitelnosti, která je u dvou strážníků MP problematická. Další okolností je, 
že se k 1. 12. 2023/1. 1. 2024 vrací strážnice  z mateřské dovolené, se kterou 
byl tento typ meziobecní spolupráce projednán. (Obec Nelahozeves přislíbila, že bude hradit 
její mzdové náklady, školení i vybavení.) 

DISKUZE 

Do diskuze se zapojili: zastupitel Pražák, starosta Jakub Brynda, místostarosta Kohout, 
zastupitelka Víšková, starosta Volák, zastupitelka Machová   

Starosta obce Nelahozeves Jakub Brynda doplnil, že myšlenka sdílené městské policie vznikla 
už v roce 2020. Jeho obec nabízí k dispozici dislokované pracoviště, které by mohlo vzniknout 
v budově nádraží Nelahozeves, vše je tam připravené. Dále by pak poskytla auto 
pravděpodobně formou výpůjčky za 1 Kč, přičemž by ho nechala plně vybavit. Vnímá sdílení 
této služby jako velký přínos, ať již ve větším pokrytí službami nebo v lepší zastupitelnosti 
strážníků, navíc nabízí významné podílení se na nákladech. 

Zastupitel Pražák se ptá na účtování pokut, předávání zbraní, službu si nedovede představit 
ve 3 strážnících na pokrytí další obce, už nyní máme smlouvu s dalšími 2 obcemi. Navíc je těžké 
strážníky sehnat. Sám má představu, že každá obec má mít svého jednoho strážníka, kterého 
budou všichni znát. Starosta Nelahozevsi odpovídá, že pokuty by šly do rozpočtu Veltrus. 
Dislokované pracoviště je zázemí pro další dva strážníky, ale ti by začínali i končili službu vždy 
ve Veltrusích. Jmenuje případy, kdy se nemohl dovolat pomoci a kdy by MP mohla situaci řešit. 

Místostarosta Kohout je zastáncem této spolupráce nejen na poli bezpečnosti, ale i školství, 
dopravní obslužnosti, odpadového hospodářství. Přínosem je především vyšší efektivnost.  

Zastupitelka Víšková je pro rozšíření MP, ale prioritně pro nové nastavení celé koncepce 
fungování včetně zapojení Nové Vsi a Zlosyně, rozsah toho, co je potřeba řešit, je mnohem 
širší. Dokud nebude nastaven nový systém, nemá smysl najímat další strážníky. Starosta Volák 

https://www.youtube.com/watch?v=5plKR-WL1LQ&t=4297s
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uvádí, že systém nastavený je a sám se nebrání jeho revizi, ale v tuto chvíli by rád využil 
nabídku Nelahozevsi na výrazné spolufinancování, je potřeba řešit věci postupně.  

Zastupitelka Machová se ptá na praktické fungování rozšířené MP, starosta Nelahozevsi 

vysvětluje, že si představuje rozšíření týmu strážníků a rozšíření území působnosti, nechce 
nové strážníky pouze pro Nelahozeves. 

NÁVRH USNESENÍ 

Zastupitelstvo města Veltrusy souhlasí se záměrem připravit a uzavřít „Veřejnoprávní smlouvu 
o výkonu činností městské policie mezi městem Veltrusy a obcí Nelahozeves”. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 11 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 11. 

Záznam projednání bodu:  
https://www.youtube.com/watch?v=5plKR-WL1LQ&t=6173s 

3j) Stanovení počtu zaměstnanců Městského úřadu Veltrusy 

Předkladatel: starosta Filip Volák 

V návaznosti na schválený záměr uzavřít v budoucnu veřejnoprávní smlouvu s obcí 
Nelahozeves o výkonu činností Městské policie Veltrusy na území Nelahozevsi a dále 
v souvislosti s návratem strážnice MP Veltrusy z rodičovské dovolené, vznikla potřeba navýšit 

počet zaměstnanců Městského úřadu Veltrusy o 2 strážníky městské policie, tj. na celkových 
16 zaměstnanců.  

V obcích, kde starosta vykonává pravomoc rady obce (dle § 102, odst. 4 zákona 
č. 128/2000 Sb.), rozhoduje o celkovém počtu zaměstnanců obecního úřadu zastupitelstvo 
obce (dle § 102, odst. 2, písm. j, zákona č. 128/2000 Sb.).  

DISKUZE 

Do diskuze se zapojili: zastupitelka Hrubešová, místostarostka Bělková, starosta Volák 

Zastupitelka Hrubešová se ptá, proč 16 zaměstnanců a ne 15, když se mluví zatím o 1 nové 
strážnici, která má být navíc přijata na zkoušku. Obává se, že se pak 16. zaměstnanec nevyužije 
na pozici strážníka, ale na úplně jinou. Místostarostka odkazuje na důvodovou zprávu k bodu, 
to zastupitelka Hrubešová nebere jako dostatečnou záruku. Místostarostka doplňuje, 
že zastupitelstvo má kompetence pouze ke stanovení celkového počtu zaměstnanců úřadu, 
nikoliv k určování jejich pozic, to je v kompetenci starosty. Starosta doplňuje, že zastupitelstvu 
nic netají a že 4. strážník se začne hledat. 

NÁVRH USNESENÍ 

Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s § 102, odst. 2, písm. j, zákona č. 128/2000 Sb., 
Zákon o obcích ve znění pozdějších předpisů, celkový počet zaměstnanců města v městském 
úřadu a v organizačních složkách obce na 16 zaměstnanců. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 8 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželi se 3 členové 
(Ing. Hrubešová, p. Krčmová, p. Pražák). 

Návrh byl schválen jako usnesení č. 12. 

Záznam projednání bodu:  
https://www.youtube.com/watch?v=5plKR-WL1LQ&t=8600s 

 

https://www.youtube.com/watch?v=5plKR-WL1LQ&t=6173s
https://www.youtube.com/watch?v=5plKR-WL1LQ&t=8600s
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4. VEŘEJNÉ ZAKÁZKY 

4a) Veřejná zakázka na zhotovitele přístavby ZŠ - informace 

Předkladatel: starosta Filip Volák 

Starosta informoval o rozhodnutí o poskytnutí dotace z IROP na 40 mil. Kč s realizací do srpna 
2025, zastupitelé dostali k dispozici také dotační podmínky. Výstavba bude rozdělena 
do 2 etap, tj. i do dvou veřejných zakázek (preference IROPu). IROP musí nejprve schválit 
projekt a výkaz výměr. V návaznosti na tuto velkou investici proběhla jednání se starosty 
spádových obcí o příspěvku na stavbu, starosta doufá, že se i spádové obce k přístavbě postaví 
čelem. V procesu přípravy je smlouva se spádovými obcemi o příspěvku na školskou 
infrastrukturu. Je možné, že se kvůli schválení veřejné zakázky uskuteční zvláštní zasedání 
zastupitelstva. 

Výuka ve škole bude kvůli stavbě končit již 15. června 2024, ředitelka ZŠ již informovala rodiče. 
Město se ve spolupráci se školou bude snažit vypomoci rodičům s hlídáním mladších dětí 
v době uzavření školy, spolupráci nabídly i spádové obce. 

 

Zastupitelka Hrubešová se ptá, zda podmínky veřejné zakázky zahrnují omezení stavebních 
prací pouze na odpolední hodiny, aby se nerušilo vyučování, starosta se obává, 
aby se přílišným omezováním prací časový harmonogram neprotáhl, ale hrubé stavební práce 
za účasti jeřábu budou probíhat převážně v době uzavření školy. Jídelna by měla fungovat 
celou dobu bez omezení. 

Zastupitelka Víšková se ptá na oficiální závazný příslib příspěvku spádových obcí, starosta 

uvádí, že zatím starostové obdrželi propočty vzhledem k poměru dětí ve škole v průměru 
za posledních 6 let, žádný závazek zatím od obcí nemá. Stěžejní bude návrh smlouvy. Zhruba 
polovina potřebné částky připadá na Veltrusy, navíc se bude stále hledat další vhodný dotační 
program. Zastupitelka Víšková se domnívá, že se podíly spolufinancování řeší příliš pozdě, 
starosta vysvětluje, že původně byl strop dotace na 99 mil. Kč a nebyla vůbec potřeba spádové 
obce do financování zapojovat. Teprve snížením maximálního příspěvku na 40 mil. Kč 
se situace úplně změnila a vznikla potřeba začít řešit spolufinancování se spádovými obcemi. 
Místostarosta Kohout uvádí, že se s obcemi jednalo a že sám tuto větší investici do vzdělání 
podporuje.  

Záznam projednání bodu: 
https://www.youtube.com/watch?v=5plKR-WL1LQ&t=8586s 

https://www.youtube.com/watch?v=5plKR-WL1LQ&t=8586s
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4b) Smlouva o dodání a montáži herních prvků se společností Hřiště hrou 
s.r.o. 

Předkladatel: místostarostka Barbora Bělková 

Na základě usnesení č. 12 z 10. zasedání zastupitelstva města, které se konalo 6. 9. 2023, 

o výběru dodavatele dětského a cvičebního hřiště, předkládá místostarostka ke schválení 
smlouvu o dodání a montáži herních prvků (viz část 2 podkladů). Schválení smlouvy 
zastupitelstvem města je v souladu se směrnicí č. 1/2020 o zadávání veřejných zakázek malého 
rozsahu. 

Cena za dílo včetně montáže a dopravy činí 980.418 Kč bez DPH, tj. 1.186.306 Kč včetně DPH 
(viz část 3 podkladů). Realizace by se měla uskutečnit v případě příznivého počasí do konce 

roku 2023. Hřiště bude obsahovat tyto prvky: 
• Lanová dráha HERKULES Sestava SW 2  

• Orlí hnízdo  

• Kolotoč DRUŽICE  

• Síťová prolézačka s plastovou skluzavkou a nástupní rampou  

• Dvojhoupačka (2x baby sedák)  
• Dvojhoupačka (gumový sedák pro větší děti) 

 

DISKUZE 

Bez diskuze. 

NÁVRH USNESENÍ 

Zastupitelstvo města Veltrusy souhlasí s uzavřením smlouvy o dodání a montáži herních prvků 
se společností Hřiště hrou s.r.o., IČ: 03673073 za cenu 980.418 Kč bez DPH, tj. 1.186.306 Kč 
včetně DPH a pověřuje místostarostku města Barboru Bělkovou podpisem smlouvy. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 10 členů, proti návrhu 0 členů, zdržel se 1 člen 
(Ing. Hrubešová). 

Návrh byl schválen jako usnesení č. 13. 

Záznam projednání bodu: 
https://www.youtube.com/watch?v=5plKR-WL1LQ&t=10296s 

https://www.youtube.com/watch?v=5plKR-WL1LQ&t=10296s
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5. INFORMACE 

5a) Vedení obce 

5ai) Probíhající opravy a chystané projekty 

• dokončují se opravy kanalizačních vpustí v ulicích Havlíčkova, Klicperova a okolí  
• bylo obnoveno vodorovné dopravní značení ve většině obce v ceně cca 220 tis. Kč 

bez DPH 

• v září byla předána dokumentace pro provedení stavby – přístavy ZŠ Veltrusy, 

na poradě byl projekt představen zastupitelům 

• zhruba za měsíc bychom měli mít vyjádření k žádosti o dotaci na smíšenou 
cyklostezku v ul. Fr. Šafaříka, byla doplněna dokumentace 

• v prosinci by se měly začít přijímat žádosti o dotaci na energetické koncepce obcí, 
místostarosta by chtěl žádost podat 

• začátkem příštího roku bychom mohli podat žádost o dotaci na rekonstrukci 

sběrného místa 

• bylo zažádáno o umístění dopravních značek na omezení parkování před 
komunitním centrem. 

Záznam projednání bodu: 
https://www.youtube.com/watch?v=5plKR-WL1LQ&t=10478s 

5aii) Akce ve městě 

Zastupitelka Machová informuje, že výčet podzimních akcí je velmi bohatý, odkazuje 
na nové vývěsní vitríny ve městě, web města, mobilní rozhlas a Facebook. 

Zve především na Dušičkový koncert v kostele, který se uskuteční 3. listopadu 

Záznam projednání bodu: 
https://www.youtube.com/watch?v=5plKR-WL1LQ&t=10770s 

5aiii) Různé 

Žádné informace nebyly. 

5b) Výbory a komise 

FINANČNÍ VÝBOR 

Zastupitelka Víšková informuje, že výbor se sejde následující týden. Starosta navrhuje, 

aby se zabýval tvorbou rozpočtu na následující rok a že se v listopadu k jednání rád připojí.  

KONTROLNÍ VÝBOR 

Zastupitel Koldinský informuje, že výbor na poslední schůzi řešil plnění usnesení ze zasedání, 
zápis z jednání byl poslán zastupitelům i na městský úřad. Na dalším jednání se budou členové 
výboru věnovat obecně závazným vyhláškám obce. 

KULTURNÍ KOMISE 

Zastupitelka Machová děkuje hasičům za vydařenou akci „Pohádkový les”, kterou pořádali 
v sobotu 2. září. Přáním bylo propojit činnost místních spolků ve městě, na což budou i nadále 
navazovat. 

Dále informovala zastupitele a občany o nadcházejících kulturních akcích, viz bod 3aii). 

STAVEBNÍ KOMISE 

Žádné informace nebyly. 

https://www.youtube.com/watch?v=5plKR-WL1LQ&t=10478s
https://www.youtube.com/watch?v=5plKR-WL1LQ&t=10770s
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Záznam projednání bodu:  
https://www.youtube.com/watch?v=5plKR-WL1LQ&t=11153s 

5c) Zastupitelé 

Zastupitelka Machová informuje rodiče dětí ZŠ Veltrusy o úpravě fungování rady školy, 
ve které působí jako zástupce rodičů. Setkání budou nově tematicky zaměřena, první setkání 
se uskuteční 20. listopadu a tématem bude prevence, řešení problematického chování žáků 
a fungování školního poradenského pracoviště. Nabízí rodičům, aby se na ni obrátili 
s jakýmikoliv problémy a podněty, které by rádi řešili. Starosta doplňuje, že setkání rady školy 
jsou neveřejná. 

Zastupitelka Hrubešová uvádí, že byl nesprávně vyhotoven zápis z 9. zasedání, přestože byla 
sama ověřovatelkou. V diskuzi mluvila v minulém čase, když si stěžovala, že majitelé kempu 
nechtějí pouštět veřejnost k řece. Přítomný  (majitel části nemovitostí v areálu 
kempu) to popírá a uvádí, že jasně mluvila v přítomném čase. Dále je rozčilený, že město 
poškodilo jeho jméno, požaduje omluvu od místostarosty na Facebooku, že o kempu píše jako 
o “bývalém” autokempu Obora. Požaduje také, aby město stáhlo žádost o převod pozemků 
v kempu od ÚZSVM a aby změnilo znění zápisu z 9. zasedání, jinak vyhrožuje žalobou. 
Místostarostka nabízí prověřit soulad zápisu se záznamem, ale pokud ta konkrétní informace 
opravdu zazněla, není důvod zápis měnit. Místostarosta vysvětlil proces žádání o pozemky 
nabídnuté městu Veltrusy Úřadem pro zastupování státu. Vlastní převod by se uskutečnil 
až na základě návrhu smlouvy, jejíž konkrétní znění a podmínky by zastupitelstvo teprve řešilo. 
Dosud město neudělalo nic špatného. Využilo nabídky ÚZSVM a fakt, že si to  bere 
osobně, není problém města. Slibuje, že na Facebooku omluvu ohledně mylného označení 
kempu jako “bývalý” zveřejní.  (z kempu) se ptá, co se vedení města na kempu 
nelíbí, starosta uvádí, že kemp nevypadá přitažlivě, představuje si lepší prezentaci, otevření 
funkčního občerstvení, ne jenom seno, kozy a muflony a v zadní části skládku.  

nabízela několikrát prostory kempu pro pořádání akcí pro veřejnost, ale město nabídku nikdy 
nevyužilo, starosta odpovídá, že tuto možnost neuzavřel, jen se touto obtížnou komunikací 
s  plnou útoků a urážek těžko něco společného plánuje. Zastupitel Novák vidí 
jako klíčové, že v kempu není žádné zázemí.  

21:57 odchod zastupitelky Machové  

22:01 odchod zastupitele Pražáka 

Zastupitelka Krčmová žádá o doplnění výplně mezi žulovými kostkami u překopů silnic. 
V podchodu nesvítí světlo a neodtéká voda, je potřeba vyčistit kanály v ulici Žižkova. Ptá se, 
do kdy budou kontejnery na bioodpad v ulicích – měly by být do konce listopadu. 

Záznam projednání bodu:  
https://www.youtube.com/watch?v=h7UGvg5vJ6s&t=3470s 

6. DISKUZE 

Průběžně. 

7. ZÁVĚR 

Na závěr starosta poděkoval všem přítomným za účast a v 22:08 hodin ukončil 11. zasedání 
Zastupitelstva města Veltrusy. Příští zasedání zastupitelstva by se mělo konat v závislosti 
na připravené veřejné zakázce na zhotovitele přístavby ZŠ.  

https://www.youtube.com/watch?v=5plKR-WL1LQ&t=11153s
https://www.youtube.com/watch?v=h7UGvg5vJ6s&t=3470s
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Shrnutí usnesení ze zasedání Zastupitelstva města Veltrusy dne 

18. 10. 2023 – zápis číslo 11 

 

1. Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje program 11. zasedání.  
Schváleno: 10-0-1 

2. Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje zastupitelku Mgr. Soňu Dekastello a zastupitele 
Bc. Michala Koldinského ověřovateli 11. zápisu ze dne 18. 10. 2023. 
Schváleno: 11-0-0 

3. Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje uzavření předložené darovací smlouvy mezi městem 
Veltrusy a Povodím Vltavy, s.p., na přijetí vodního díla „Protipovodňové ochrany města 
Veltrusy” a souvisejících pozemků do svého vlastnictví se všemi závazky a pověřuje starostu 

města Mgr. Veltrusy Filipa Voláka podpisem této smlouvy. 
Schváleno: 11-0-0 

4. Zastupitelstvo města Veltrusy projednalo žádost Hospic Tempus, z. s. ze dne 5. 9. 2023, 

schvaluje poskytnutí daru ve výši 10.000 Kč spolku Hospic Tempus, z. s. a pověřuje starostu 
podpisem darovací smlouvy. 
Schváleno: 11-0-0 

5. Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje podání přihlášky o řádné členství ve spolku Otevřená 
města, z. s., Hudcova 239/7, 621 00 Brno, IČO: 051 29 061, včetně výše ročního příspěvku 
3 Kč/občana a pověřuje místostarostu města Lukáše Kohouta k podání přihlášky a zastupování 
města Veltrusy ve spolku. 
Schváleno: 9-1-1 

6. Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje předloženou „Veřejnoprávní smlouvu o poskytování 
dotací“, která bude zajišťovat poskytování sociálních služeb pro občany města Veltrusy 
příspěvkovou organizací Sociální služby města Kralupy nad Vltavou, p. o., s účinností 
od 19. 10. 2023 na dobu neurčitou. 

Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje přistoupení k Pověření Středočeského kraje 
pod smlouvou č. S-1598/SOC/2023 uzavřenou s organizací Sociální služby města Kralupy 
nad Vltavou, příspěvková organizace, dne 1. 3. 2023. 
Schváleno: 11-0-0 

7. Zastupitelstvo města schvaluje v souladu s § 84, odst. 2, písm. g) zákona č. 128/2000, Sb. 
(Zákon o obcích v platném znění) zástupce pro všechny druhy valných hromad pro rok 2024 

společnosti „Vodárny Kladno-Mělník, a. s.", IČO: 46356991, a to starostu Mgr. Filipa Voláka 
a jeho náhradníky: starostu Kralup nad Vltavou pana Libora Lesáka a místostarostu města 
Veltrusy Lukáše Kohouta. 
Schváleno: 11-0-0 

8. Zastupitelstvo města Veltrusy souhlasí s uzavřením předložené Smlouvy o spolupráci 
při modernizaci zastávkového informačního systému na území Středočeského kraje 
s organizací Integrovaná doprava Středočeského kraje, p. o., Sokolovská 100/94, Karlín, 186 00 

Praha 8, IČO: 05792291 a pověřuje místostarostku města Veltrusy Mgr. Barboru Bělkovou 
podpisem smlouvy. 
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Schváleno: 9-0-2 

9. Zastupitelstvo města Veltrusy projednalo žádost o poskytnutí individuální dotace pro Atletický 
fotbalový klub Veltrusy, z. s. ze dne 5. 10. 2023, schvaluje poskytnutí dotace ve výši 80.000 Kč 
spolku Atletický fotbalový klub Veltrusy, z. s. a pověřuje starostu podpisem veřejnoprávní 
smlouvy o poskytnutí dotace. 
Schváleno: 11-0-0 

10. Zastupitelstvo města Veltrusy souhlasí s uzavřením nájemní smlouvy o nájmu prostor 
sloužícího k podnikání v druhém nadzemním podlaží „Lékařského domu“ na adrese: Palackého 
č. p. 117, Veltrusy, který je součástí pozemku parc. č. st. 146, a to s nájemcem  

, nar. , bytem  za cenu 11.177 Kč měsíčně, 
a to na období min. 5 let a pověřuje starostu k podpisu této smlouvy. 
Schváleno: 11-0-0 

11. Zastupitelstvo města Veltrusy souhlasí se záměrem připravit a uzavřít „Veřejnoprávní smlouvu 
o výkonu činností městské policie mezi městem Veltrusy a obcí Nelahozeves”. 
Schváleno: 11-0-0 

12. Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s §102, odst. 2, písm. j, zákona č. 128/2000 Sb., 
Zákon o obcích ve znění pozdějších předpisů, celkový počet zaměstnanců města v městském 
úřadu a v organizačních složkách obce na 16 zaměstnanců. 
Schváleno: 8-0-3 

13. Zastupitelstvo města Veltrusy souhlasí s uzavřením smlouvy o dodání a montáži herních prvků 
se společností Hřiště hrou s.r.o., IČ: 03673073 za cenu 980.418 Kč bez DPH, tj. 1.186.306 Kč 
včetně DPH a pověřuje místostarostku města Barboru Bělkovou podpisem smlouvy. 

Schváleno: 10-0-1 

 

 

Přílohy zápisu: 
1) Prezenční listina 

2) Zveřejněná informace o konání zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích  

 

 

Ověřovatelé:   podpis     datum podpisu 

Mgr. Dekastello Soňa:           

Bc. Koldinský Michal:           

Starosta: 

Mgr. Filip Volák:           

Zapsala:    Nikola Formanová 


